羅省中華會館
2023年度南加州優秀青年表揚辦法
[bookmark: _GoBack]目的
本會為表揚我海外華人青年之光榮事蹟，特製定南加州優秀青年獎狀，贈予具有卓越成就之華人青年，藉以激勵；並於贈與時運用各種方式廣泛傳播，期我南加州青年相互勉勵，以資表揚。


評審對象及標準
　　凡品性高超，思想純正，具有卓越成就及特殊貢獻之南加州青年，年在十八歲或以上，四十歲或以下，合於下列情形之一者，經推介評議審定後，均得贈予榮譽獎狀予以表揚。

一、對各種學術有特殊之研究，或有權威性之著作，獲得國際榮譽或重視者。

二、對文字、繪畫、雕刻、攝影、戲劇、舞蹈、音樂或體育等有特殊綜合多樣性成就，獲得各國稱譽，足為華胄爭光者。

三、對當地有特殊貢獻，足以提高華人地位，促進邦交者。


推介及贈予程序
南加州優秀青年獎狀之推介程序如下：
1. 推介:本會南加州優秀青年獎每年舉辦一次，合於贈予南加州青年獎狀之青年，各僑團及機構，可於每年截止日期前，檢同被推介人各項資料之具體事蹟符合之規定條件連同資料、證件等向本會推介。

1. 評審:由本會邀請專家學者組織評審委員會，負責評審，根據推介人之各項具體事蹟與資料，詳加審議評定後公佈。

1. 頒贈:經審定後，由本會通知推介人及受獎人，於每年青年節慶祝大會中頒贈，但有特殊情形者，得另擇其他適當集會予以頒贈。

1. 公佈:受獎人之姓名事蹟，於青年節由本會舘公佈，以廣宣揚，而資鼓勵。

1. 報名：截止日期為3/6/2023，詳情請逕與羅省中華會舘213-626-1646連絡。


Chinese Consolidated Benevolent Association, Los Angeles
2023 Southern California Outstanding Youth Award Guidelines
Purpose
In recognition of the glorious deeds of overseas Chinese youths, this association specially formulated the overseas excellent youth awards to encourage the outstanding Chinese youths. At the time of presenting awards, it was widely disseminated to commend each other in various ways.

Eligibility
All overseas youth who have excellent character, pure ideas, outstanding achievements and special contributions, irrespective of their regions, sexes and religious beliefs, and who are between the age of 18 and 40 years inclusively in one of the following circumstances, are nominated after validation, have received honorary awards to be commended.
1. Study of all kinds of special education, or authoritative works, access to international honor or attention.
1. There are special achievements in writing, painting, sculpture, photography, drama, dance, music or sports, which have won the honors of all countries and are enough to win glory in China.
1. Making special contributions to the localities is enough to raise the Chinese status and promote diplomatic relations.
Nomination and Selection Process
1. Introduction: The Southern California Outstanding Youth Awards are held once a year and are awarded to young people who are awarded the Southern California Youth Awards. The overseas Chinese delegations and organizations can check the details of the materials of the referees before the annual deadline. The required conditions, together with the information, documents, etc., are recommended to the Association.
1. Selection: Experts and scholars are invited to organize an accreditation committee to be responsible for the selection. According to the specific deeds and materials of the promoters, they will be reviewed and evaluated.
1. Awards: After the examination, the promoters and the recipients will be notified by the Association and presented at the annual Youth Festival celebrations. However, if there are special circumstances, they must choose other appropriate gatherings to present them.
1. Announcement: The deeds of the name of the recipient will be announced by the association on Youth Day and will be widely publicized and encouraged.
1. Registration: Submit the application by 3/6/2023. For details, please contact the Chinese Consolidated Benevolent Association, Los Angeles, at 213-626-1646.
	南加州優秀青年推介表
Southern California Outstanding Youth Nomination Form
	

被推介人照片
Passport size Picture

	1. 住址中文請填寫清楚，英文請用印刷字體填寫以便通訊。
Fill in clearly in print-type format.
2. 足資表揚之事實，如一欄不敷填寫，請另用紙張書寫。
Use additional pieces of paper whenever necessary.
3. 有關證明文件係指與足資表揚之事實有關者。
Attach all related documents for your qualifications.
4. 請附最近兩吋半身照片兩張。Attach two passport size pictures.
5. 報名截止日期為3/6/2023。Submit the application by 3/6/2023
	

	被推介人資料Candidate’s information

	中文姓名
Chinese Name
	
	性別
Gender
	男 / 女
M / F

	英文姓名
English Name
	
	出生日期
DOB
	年/月/日
YYYY/MM/DD

	聨絡電話
Phone #
	

	籍貫
Ancestral home town
	

	居留地詳細地址
Permanent Address

	

	學歷
Educational
background
	

	經歷
Experience

	

	足資表揚之事實
Outstanding Achievements



	有關證明文件
Related documents


	
推介人資料Nominee information


	
姓名 / 團體名稱
Name / Group

	
	
聨絡電話
Phone #
	

	居留地詳細地址
Permanent Address

	

	評審意見
Review Comments

	<評審填寫Will be filled in by Selection Committee>

	評審決定
Decision

	<評審填寫Will be filled in by Selection Committee >

	核定
Approval

	<評審填寫Will be filled in by Selection Committee >



